
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde  

den 29-04-2021, kl.19.00 - 21.45 i Mødelokale Fredhøj alle 4 
 

Fremmødte: Karin, Donia, Inge, Simon, Arne, Arul og Marius 

Afbud fra Bo 

Ole, Svend Erik 

  

1. Godkendelse af referat fra sidste 

møde                 

Referatet godkendt 

2. Ordrækkestyrer       Doina 

3. Gensidig orientering     

3.a. Formanden     

Afdelingsmødet den 20. september 

2021    

Henvendelse fra Yousee 

Internet 

Tomgangslejligheder   

  

      

Økonomi 

Afdelingsmøde holdes på  

 Hotel Scandic. Videre planer diskuteres på et senere 

møde.  

Vi tager stilling til det efter renovering 

Vi behøver det ikke. Folk kan selv hente på deres 

telefon. 

Vi ønsker et møde med Fællesbo omkring 

tomgangslejligheder  

 Afklaret 

3.b. Bestyrelsesmedlemmerne    

4. Siden sidst/opfølgning    

4.b Indkommende emner/forslag 

fra beboerne/ 

bestyrelsesmedlemmer Brev fra 

Børge 

Vi bevilger op til 10.000.kr til billardbordet. Marius 

overtager og indhenter tilbud fra Søgaard i Vejle.  

Marius deltager ikke i diskussion vedr. punket, da han er 

inhabil i forhold til punkt.  

5.    Markvandring  Planen er udsendt 

6.    Kommende mødedatoer  31 maj  28 juni,9 august, 6 september kl. 18.00 

7.    Eventuelt                   

  

  

Referent:  Marius 

 


